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Augšdaugavas novada pašvaldība 

Dome 
 

 

 
IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA JAUTĀJUMU KOMITEJAS 

SĒDES PROTOKOLS  
 

Daugavpilī 
 

 

2023.gada 16.februārī        Nr.28 

 

Komitejas atklāta sēde sasaukta plkst. 10.30, Rīgas iela 2, Daugavpils    

Sēde atklāta plkst. 10.30. 

 

 

Sēdi vada: Jānis Belkovskis, izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētājs 

Sēdi protokolē: Rita Jankovska, Kancelejas Protokolu daļas vadītāja   

 

 

Sēdē piedalās: 

 

 komitejas locekļi: 

Viktors Jasiņavičs, Dainis Millers, Gunta Okmane, Dzintars Pabērzs, Aleksandrs Sibircevs, 

Regīna Tamane  

 

 novada pašvaldības domes deputāti: 

Vitālijs Aizbalts, Aleksejs Mackevičs, Aivars Rasčevskis 

 

 attālināti novada pašvaldības domes deputāts Deniss Sarafaņuks 

 

 novada pašvaldības centrālās administrācijas darbinieki: 

Pēteris Dzalbe, Andris Pļaskota, Iveta Pundure, Irēna Timšāne, Janita Zarakovska 

 

 attālināti novada pašvaldības centrālās administrācijas darbinieki: 

Guntis Kaminskis,  Inese Minova, Artūrs Paipals, Kristīna Straume, Jānis Vanags 

 

 attālināti Ilūkstes pilsētas administrācijas darbinieki: 

Ruta Buldure, Evita Ivdra-Jankovska, Janīna Kurme, Ieva Strode 
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 attālināti pagastu pārvalžu vadītāji: 

Valentīna Gadzāne, Sofija Glūmāne, Ināra Miglāne, Biruta Ozoliņa, Aina Pabērza, Jānis 

Proms, Ināra Ūbele 

 

 pašvaldības izglītības iestāžu vadītāji un speciālisti: 

Ēriks Lukmans, Velta Šterna, Anna Vaidere, Inga Zviedrāne 

 

 attālināti pašvaldības izglītības iestāžu vadītāji un speciālisti: 

Ilva Baranovska, Pāvels Brovkins, Andris Meškovskis, Ināra Ondzule, Antoņina Redkova, 

Elita Skrupska, Ērika Šaršūne, Ilona Vasiļjeva, Valentīna Vavžiņaka, Ivanda Zavadska 

 

 Augšdaugavas novada Sociālā dienesta vadītāja Anna Jegorova 

 

 

DARBA KĀRTĪBA 
 

1.  Par Vaboles vidusskolas reorganizāciju 

2.  Izglītojamo ēdināšanas kvalitāte novada izglītības iestādēs, problēmas un gatavošanās 

izglītojamo ēdināšanai 2023./2024. mācību gadā 

 

1. 

 

Par Vaboles vidusskolas reorganizāciju 

____________________________________________________________________ 

(Janita Zarakovska, Vitālijs Aizbalts, Aivars Rasčevskis, Elita Skrupska, Aleksandrs 

Sibircevs, Pēteris Dzalbe, Andris Pļaskota, Aleksejs Mackevičs, Jānis Belkovskis) 

  

Uzstājās: 

 

Aleksandrs Sibircevs, komitejas loceklis, lūdz precizēt izglītības iestādes nosaukumu, 

jo pašvaldības nolikumā, Uzņēmumu reģistrā un Valsts izglītības iestāžu sistēmā to 

nosaukumi atšķiras. Jāpieņem visām izglītības iestādēm vienots nosaukums. 

 

Andris Pļaskota, Juridiskās nodaļas vadītājs, skaidro, ka izglītības iestādes 

nosaukumu nosaka dibinātājs, tātad izglītības iestādes nosaukumam jābūt tādam, kāds tas ir 

noteikts pašvaldības nolikumā.  

 

Aleksejs Mackevičs, deputāts, domā, ka izglītības iestāžu nosaukumus mainīt 

nevajag, jo tad arī izglītības iestādei no jauna jāiziet akreditācija. 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 7 balsīm par 

(Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Dainis Millers, Gunta Okmane, Dzintars Pabērzs, 

Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – nav, nolemj: 
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1. Akceptēt un iesniegt novada pašvaldības domei izskatīšanai lēmuma projektu “Par 

Vaboles vidusskolas reorganizāciju”. 

2. Uzdot domes sēdē par doto jautājumu ziņot Janitai Zarakovskai, Izglītības 

pārvaldes vadītājai. 

 

2. 

 

Izglītojamo ēdināšanas kvalitāte novada izglītības iestādēs, problēmas un gatavošanās 

izglītojamo ēdināšanai 2023./2024.mācību gadā 

____________________________________________________________________ 

(Janita Zarakovska, Aleksejs Mackevičs, Iveta Pundure, Irēna Timšāne, Anna Jegorova, 

Elita Skrupska, Ināra Ondzule, Vitālijs Aizbalts, Pēteris Dzalbe, Aivars Rasčevskis,  

Gunta Okmane, Velta Šterna, Jānis Belkovskis)  

  

Uzstājās: 

 

Jānis Belkovskis, izglītības, kultūras un sporta jautājumu komitejas priekšsēdētājs, 

sniedz prezentāciju: 

- par vidējo izglītojamo skaitu, kuri ēd izglītības iestādē, un darbinieku skaitu 

izglītības iestādes ēdnīcā,  

- par tehnoloģiskajām iekārtām, kuras izmanto ēdienu gatavošanai, un kādas 

nepieciešams iegādāties tuvākajos trijos gados, kā arī par problēmām tehnoloģisko iekārtu 

ekspluatācijā,  

- par mazgājamiem un dezinfekcijas līdzekļiem izglītības iestāžu ēdnīcās,  

- par ēdnīcas darbinieku apģērbu atbilstoši vispārpieņemtajām normām un 

minimālajām higiēnas prasībām pārtikas uzņēmumā,  

- par to, kā izglītības iestādē izvērtē ēdināšanas kvalitātes riskus, kā sadarbojas ar 

izglītojamajiem un to vecākiem/aizbildņiem, lai uzlabotu pakalpojuma kvalitāti,  

- par izglītības iestāžu piedalīšanos Latvijas Republikas un Eiropas Savienības 

atbalsta programmās,  

- par izglītības iestāžu problēmām, sadarbojoties ar centralizēto grāmatvedību, 

produktu uzskaitē un uzlietoto produktu norakstīšanā,  

- par to, kas jāuzlabo, veicot produktu centralizēto iepirkumu 2023./2024.mācību 

gadam,  

- par izglītības iestāžu aptauju, vai novada izglītības iestādēs no 1.septembra jānosaka 

vienota apmaksa par ēdienreizi, 

- par parādiem izglītības iestādei no līdzmaksājuma, ko veic izglītojamo 

vecāki/aizbildņi, un kādi pasākumi jāveic, ka novērstu līdzmaksājumu parāda veidošanos. 

 

Janita Zarakovska, Izglītības pārvaldes vadītāja, informē par to, ka tika sagatavota 

anketa izglītojamo vecākiem un tika saņemta 691 atbilde. Sniedz saņemto atbilžu 

apkopojumu.  

 

Irēna Timšāne, Finanšu pārvaldes vadītāja, uzskata, ka Finanšu pārvaldes sadarbība  

ar izglītības iestādēm ir pozitīva. Protams, ne visus uzdevumus var atrisināt grāmatvedis, ir 

nepieciešams arī iestādes vadītāja atbalsts. Izglītības iestādēs ir arī parādi par sniegtajiem 

ēdināšanas pakalpojumiem. Uzsver, ja skolēns jau beidzis skolu, grāmatvedība parādu 

nepiedzīs, to var izdarīt tikai caur tiesu.  
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Anna Jegorova, Sociālā dienesta vadītāja, lūdz izglītības iestāžu vadītājus, risinot 

jautājumus ar Sociālo dienestu, stingri ievērot konfidencialitāti.  

 

Iveta Pundure, Iepirkumu nodaļas vadītāja, informē par to, kas jāuzlabo, veicot 

produktu centralizēto iepirkumu 2023./2024.mācību gadam. (informācijas apkopojums 

pielikumā). 

 

Ināra Ondzule, Špoģu vidusskolas direktore, uzskata, ka nepieciešams atbalsts no 

novada, iespējams pakalpojuma līguma ietvaros, izstrādājot tehnoloģiskās karte. Šaubās par 

to, ka novada ietvaros varēs izstrādāt vienotu ēdienkarti visās izglītības iestādēs, jo skolās ir 

dažādas tehnoloģiskās iekārtas, līdz ar to dažādas ēdienkartes. Piekrīt, ka iepirkumā ir ļoti 

plašs produktu piedāvājums, bet jāpievērš uzmanību produkta kvalitātei. Izsaka 

priekšlikumu juristiem izstrādāt līgumu, kuru varētu noslēgt ar kādu zemnieku saimniecību, 

kas oficiāli par maksu vai bez maksas savāktu no skolu ēdnīcām pārtikas atkritumus. 

 

Elita Skrupska, Vaboles vidusskolas direktore, uzskata, ka skolēniem, kuri ir 

izglītības iestādē līdz plkst. 16.30, ir jānodrošina launags. 

 

Vitālijs Aizbalts, deputāts, izsaka priekšlikumus:  

- jau savlaicīgi tagad sāk darbu pie jaunā iepirkuma, sākot ar specifikāciju, ko veido 

mūsu izglītības iestādes, un piesaistot tehnologu, lai izveido precīzu iepirkuma 

specifikāciju, 

- specifikācijā paredzēt vairāk nekā gribam nopirkt, lai būtu lielāka izvēle, 

- pirkt produktus EISā, jo tur tie ir lētāki, 

- jārisina loģistikas jautājums produktu piegādei un jādomā par iegādāto produktu 

uzglabāšanu. 

 

Velta Šterna, Ilūkstes Raiņa vidusskolas direktore, uzsver, ka tehnoloģiskās kartes 

izglītības iestāžu ēdnīcās nav jauna prasība. Tikai pirmo reizi tas ir papildus darbs pavāram 

un medmāsai un tā ir jāsastāda precīzi. Tās arī pārbauda Pārtikas un veterinārais dienests, kā 

arī ēdiens tiek nodots kvalitātes pārbaudei BIORam. 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības domes finanšu komiteja, balsojot ar 7 balsīm par 

(Jānis Belkovskis, Viktors Jasiņavičs, Dainis Millers, Gunta Okmane, Dzintars Pabērzs, 

Aleksandrs Sibircevs, Regīna Tamane), pret – nav, atturas – nav, nolemj: 

 

1. Pieņemt zināšanai sniegto informāciju “Izglītojamo ēdināšanas kvalitāte novada 

izglītības iestādēs, problēmas un gatavošanās izglītojamo ēdināšanai 2023./2024. mācību 

gadā”. 

2. Organizēt izglītības iestāžu direktoriem semināru ar Pārtikas un veterinārā dienesta 

pārstāvjiem. 

3. Savlaicīgi - martā - sākt darbu pie jaunā iepirkuma. 

4. Aicināt izglītības iestāžu direktorus pārdomāt iespējas izmantot vietējo zemnieku 

un uzņēmumu produkciju, kā arī produktu uzglabāšanas iespējas. 

5. Aicināt izglītības iestāžu direktorus ciešāk sadarboties ar novada Sociālo dienestu,  

Finanšu pārvaldi un Grāmatvedības nodaļu. 
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Pielikumā: 1. Prezentācija “Izglītojamo ēdināšanas kvalitāte novada izglītības iestādēs,  

                  problēmas un gatavošanās izglītojamo ēdināšanai 2023./2024.mācību sezonai”   

                  uz 40 lp. 1 eks. 

       2. Saņemto anketu apkopojums uz 36 lp. 1 eks. 

        3. Informācijas apkopojums par to, kas jāuzlabo, veicot produktu centralizēto  

                  iepirkumu 2023./2024.mācību gadam uz 4 lp. 1 eks. 

 

 

 

Sēdes slēgta plkst. 12.30. 

 

 

 

Augšdaugavas novada pašvaldības  

domes izglītības, kultūras un sporta komitejas  

priekšsēdētājs   Jānis Belkovskis   

 

 

Kancelejas Protokolu daļas 

vadītāja                      Rita Jankovska 


